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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2018. december 6-ai, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal II. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Módi 

Miklós, Süli Ildikó és Torma Lajos bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 6 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

230/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2018. 

december 6-ai, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. december 11-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Egyebek 

 

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. december 11-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az anyag 2. pontjában a fogászati kezelőegységek december 

hónapi beszereléséről és használatba adásáról van szó az oroszlányi 1. és 4. számú fogászati körzetet 

működtető fogorvosok részére. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy a lecserélésre kerülő székek hová kerülnek? 
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dr. Mátics István elnök elmondta, hogy erre nem tud pontos választ adni. Utána fog nézni, mi lesz a 

székek sorsa.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, valószínűleg selejtezésre fognak kerülni, amint ez 

megtörténik, arról tájékoztatják a bizottságot. 

 

Lackovics Irén intézményvezető-helyettes elmondta, hogy az élelmiszerbankos gyűjtés ismételten 

jól sikerült, a pontos számok szerepelnek az anyagban. Köszönetét fejezte ki a munkában részt 

vevőknek és az adományozóknak. A tartós élelmiszerek nemcsak az ünnepekre, hanem az azt követő 

időszakra is jó szolgálatot tesznek.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság tagjait 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

231/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. 

(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a módosító rendeletben átvezetésre kerültek azok a 

döntések, amikről az előző ülésen már döntött a bizottság. Szabó Mihály képviselő javasolta még 

kiegészíteni a diákok közlekedési támogatását azzal, hogy támogatásra jogosult az a tanuló is, akinek 

egyedülálló esetében az 1 főre jutó jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori 

legkisebb összegének 400 %-át. Ha a bizottság ezt elfogadja, a keddi képviselő-testületi ülésre már 

ezzel a kiegészítéssel kerülne kiküldésre az anyag. Elmondta még, hogy az előző ülésen felmerült a 

szakiskolák kérdése. Oroszlányon már nincs szakiskolai képzés, ezért azt kivették a rendeletből. Csak 

gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai oktatás van.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

232/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a 

gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló 2/2017. (I.29.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

dr. Mátics István elnök elmondta, a rendeletben az utcanevek kerülnek átvezetésre.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

233/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

„Az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló 2/2017. (I.29.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról 

szóló 2/2017. (I.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosítása 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

234/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító 

okiratának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint az Időseket 

ellátó egység szakmai programjának módosítása 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  
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Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

235/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint az 

Időseket ellátó egység szakmai programjának módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 
Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és 

Működési Szabályzatának, valamint az Időseket ellátó egység szakmai programjának módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Oroszlány város 2019. évi egészségügyi programja  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, jövőre lesz a harmadik éve, hogy támogatják a szűrővizsgálatokat. 

Jövő évtől az állam finanszírozza a székletvizsgálatokat, így szükségtelen hogy a továbbiakban is 

szerepeljen a városi programban.  

 

15 óra 20 perckor Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 7 fő. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta még, hogy az oltási programok és a PSA szűrés folytatódik. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

236/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

az „Oroszlány város 2019. évi egészségügyi programja” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város 2019. évi egészségügyi programja” 

című előterjesztést. 

  

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. évi munkaterve 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.   

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

237/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. évi munkaterve” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-

testületének 2019. évi munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Dr. Mátics István elnök tájékoztatta a bizottságot, hogy a Művelődési Oktatási és Sport Bizottsági 

ülésen az ünnepi programtervvel kapcsolatban kifogásaik voltak. Szerepel a programban a Holokauszt 

emléknap, és a kommunizmus áldozatainak emléknapja, ezek az események nem számítanak 

ünnepeknek.  

 

A 2019. évi költségvetés előkészítése 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

238/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

„A 2019. évi költségvetés előkészítése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A 2019. évi költségvetés előkészítése” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Oroszlányi Önkormányzati Szociális Szolgálat Családok Átmeneti Otthona átmeneti elhelyezésével 

kapcsolatos önkormányzati döntések 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az épületet januárra ki kell üríteni, a hivatali apparátus az 

önkormányzat épületében, az otthon lakói pedig a Fortis szállóban kerülnek elhelyezése.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy az előkészületek kapcsán jól fel lettek-e mérve a 

költségek? A költözésre és a bérleti szerződésre külön vannak megjelölve az összegek.  

 

Lackovics Irén intézményvezető elmondta, hogy a 9600 E Ft a lakhatásra, és 3.048 E Ft a költözésre 

lett megállapítva.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, benne csak azért merült fel ez a kérdés, mert eddig az 

önkormányzat szinte minden építkezését valamilyen oknál fogva meg kellett hosszabbítani, és így 

plusz költségek merültek fel. 
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Lackovics Irén intézményvezető-helyettes véleménye szerint azért van ez jól felmérve, mert a 40 

férőhely nincs kihasználva, itt konkrét számok vannak, amik viszont 40 főre vannak kiszámolva, így 

bele kell, hogy férjenek. A költözés költségét viszont előre nem tudják megállapítani. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy a szállóban elhelyezetteknél éjszakára 

számolnak-e, és ebben benne van-e a közösségi konyha és mosási lehetőség?  

 

Lackovics Irén intézményvezető-helyettes ismertette az előterjesztésben felsorolt szolgáltatásokat. 

Véleménye szerint visszaléptek azzal, hogy a mosást és a takarítást is belevették. Ez a 4 hónap 

szálloda lesz a lakóknak. A mosást a hajléktalan szállóban is meg tudták volna oldani, takarítani pedig 

most is takarítanak az otthonban.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető véleménye szerint a kontroll miatt van benne a takarítás. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdésére válaszolva – A lakóknak van-e jövedelmük? - Lackovics 

Irén intézményvezető-helyettes elmondta igen, sokan dolgoznak, térítési díjat is kell fizetni a 

Családok Átmeneti Otthonában. Elmondta, hogy a szálló bejárásán nem volt jelen, de a szakmai 

vezető elmondása szerint a szobák nagyon picik. Nem tudja elképzelni, hogy fér el egy 3 gyermekes 

család 1 szobában. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, vannak nagyobb szobák is. Ők valószínű ott lesznek 

elhelyezve.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

239/2018. (XII.6.) ESZB határozata 

az „Oroszlányi Önkormányzati Szociális Szolgálat Családok Átmeneti Otthona átmeneti 

elhelyezésével kapcsolatos önkormányzati döntések” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlányi Önkormányzati Szociális Szolgálat 

Családok Átmeneti Otthona átmeneti elhelyezésével kapcsolatos önkormányzati döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 
További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért dr. Mátics István elnök 15 óra 35 perckor a bizottság 

nyílt ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


